
INNSTILLING TIL ALVIDRA VERV 2024

FRA VALGKOMITEEN

HOVEDSTYRET

Leder: Kristine N. Saltskår
Nestleder: Kjersti Sandvik
Styremedlem: Eirik Vetås (til 2025)
Styremedlem Endre Herøy (til 2025)
Mangler vara i hovedstyret

KONTROLLKOMITE`

Leder: Kjell Idar Vangberg (til 2026)
Medlem: Øyvind Seljelid
Vara: Maria Langhelle
Vara: Øystein Johansen
(usikker på lengde valgperioder her, men ihvertfall 1 år)

MEDLEMSKARTOTEK

Nikoline Erlandsen (2026)
Alexander Feyling (2026)

HÅNDBALL

Leder: Elisabeth Skår
Medlem: Catharina Svanevik (2026)



BASKETBALL

Leder: Alexander Feyling
Medlem: Fabian Wiik (2026)

ALLIDRETT

Leder: Bjørn Nygård (2025)
Medlem: Hans Olav Evensen (2024)
Medlem: Firas Aoun (2024)

ORIENTERING

Leder: Kjartan Medaas (2026)
Medlem: Kennth Alvær (2026)

VOLLEYBALL

Leder: Ørjan Brendehaug (2026)
Nestleder: Nils Bjarne Lekva (2026)
Medlem: Ingvild Kalnes (2024)

TURN

Leder: Iselin Rundhovde Helland (2026)
Medlem: Nicoline Erlandsen (2026)
Medlem: Per Arne Bekken (2026)

INNEBANDY

Leder: Manuela Springer (2026)
Mangler medlem



BARNEIDRETT ANSVARLIG

Kjersti Sandvik

POLITIATTESTER

Iselin Rundhovde Helland (2026)
Hanne Bøe Gaustad (2026)

MERKEKOMITE`

Kjartan Medaas (2026)
Magnar Halås (2026)
Tore Kruger (2026)

VALGKOMITE`

Gunnhild og Sylvia ønsker erstattere!
Kan bidra med overlapping ila neste år.
Forslag til kandidater: Annette Bakke

Tom Lennart Sætersdal
Dag Kjetil Baakind

HOVEDKASSERER

Vi har kontaktet flere kandidater til dette vervet.
Vi har en kandidat som mulig er villig til å ta oppdraget, men behøver i
tilfelle litt mer utfyllende informasjon angående hva dette vil innebære. Fint
om noen i hovedstyret kan kontakte han og gi han nødvendig informasjon.

Gunnleiv Berge Fossåskaret, tlf 97500712 mail gbfoss@outlook.com

mailto:gbfoss@outlook.com


BETRAKTNINGER FRA VALGKOMITEEN

Er det nødvendig med eget medlemskartotek eller kunne dette lagt under
hver gruppe?

Forstår det skal lages en tekst om hva det enkelte verv dreier seg om. Det
er lettere å rekruttere medlemmer til ulike grupper hvis vi vet litt mer om
hva det innebærer.

Hvis kasserer-jobben er omstendelig- evt bruke regnskapsbyrå/øke
kompensjonen?

Vi ser at det er nødvendig at de som er med i valgkomiteen har noe
kjennskap til mennesker i bygden, men også at det er lurt å bytte ut
medlemmer der ca hvert annet år, da det er lett for å “bruke opp” de
bekjentskaper man har.

Takk for oss og lykke til med arbeidet videre!
Vi kan ettersende epost/tlf nr til evt nye medlemmer.

Mvh Sylvia og Gunhild i valgkomiteen.


